

Date: 13 June 2023

التاريخ: 13 يونيو 2023

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد / حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

Dear Sir,

بعد التحية

Sub: An update on Salama's acquisition from Dubai Islamic Insurance and Reinsurance Company - AMAN PJSC (Aman) of a portion of Aman's general, medical, and family Takaful (takaful is an alternative to life insurance).

الموضوع : تطورات استحواذ شركة سلامة على حصة من محفظة شركة دبي الإسلامية للتأمين وإعادة التأمين - أمان ش.م.ع (أمان) التأمينية في مجال التأمينات التكافلية العامة والصحية و التكافل العائلية (بديل التكافل للتأمين على الحياة)

We would like to provide our valued shareholders with an update on the acquisition by Salama from Dubai Islamic Insurance and Reinsurance Company – AMAN PJSC (Aman) of a portion of Aman's general, medical, and family Takaful (the takaful alternative to life insurance) portfolios.

نود أن نقدم لمساهميننا الكرام تحديثاً بشأن استحواذ شركة سلامة على حصة من محفظة شركة دبي الإسلامية للتأمين وإعادة التأمين - أمان ش.م.ع (أمان) التأمينية في مجال التأمينات التكافلية العامة والصحية و التكافل العائلية (بديل التكافل للتأمين على الحياة).

We are pleased to inform you that the request for transfer, along with the signed portfolio transfer agreement, the actuary's reports, and a draft of the policyholders' notification have been submitted to the Insurance Supervision Department of the Central Bank of the United Arab Emirates (CBUAE).

ويسرنا إبلاغكم بأنه قد تم تقديم طلب التحويل، إلى جانب اتفاقية نقل المحفظة الموقعة، وتقارير الخبير الاكتواري، ومسودة إشعار حملة الوثائق إلى دائرة الرقابة على التأمين في مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي.

While we eagerly await the initial approval from the CBUAE, and as soon as we receive the regulatory approval, we will promptly notify the valued shareholders. Following that, we will proceed with the necessary procedures to finalize the transaction between the two companies.

مؤكدين لسعادتكم أنه وبمجرد استلامنا الموافقة التنظيمية من مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي، سنقوم على الفور بإخطار المساهمين الكرام. بعد ذلك، سنشرع في الإجراءات اللازمة لإتمام الصفقة بين الشركتين.

With kindest regards,

مع خالص التحية والتقدير ،،

Khaled Barakat
Head of Legal and
Board Secretary



خالد بركات
المستشار القانوني
وأمين سر مجلس الإدارة